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Protokół Nr 28/20 

 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się 26 czerwca 2020 r. w trybie 

zdalnym,  w godzinach 13.30 - 15.30. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadziła Magdalena Zieleń – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin  

na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminom  

z powiatów objętych testowaniem Modelu Kooperacji w ramach projektu pn. „Liderzy 

Kooperacji” z terenu województwa świętokrzyskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stypendium przyznawanego przez 

Województwo Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku lekarskim. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 

rok. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości 

położonej w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 

Okół, jako działka nr 3594/2 o pow. 0,0826 ha – odesłanego przez Sejmik 

Województwa Świętokrzyskiego do Komisji. 

10. Przyjęcie plany pracy Komisji na II półrocze 2020 roku. 

11. Sprawy różne. 
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Materiały do pkt. 2-9 stanowią załączniki do akt XXII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś materiały do pkt. 10-11 stanowią załączniki do akt Komisji Budżetu  

i Finansów. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad 2.  

Pan Grzegorz Niechciał, Kierownik Biura Spraw Obronnych, Bezpieczeństwa  

i Ochrony Informacji Niejawnych przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gmin na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz, który zapytał, czy wszyscy wnioskodawcy w ww. sprawie 

otrzymali pomoc finansową?  

 

Kierownik Grzegorz Niechciał odpowiedział, że Państwowa Straż Pożarna zgłosiła  

24. jednostki. Wszystkie otrzymały fundusze.  

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin na zakup średnich samochodów 

ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego (Opinia Nr 89/20 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad 3. 

Pan Arkadiusz Ślipikowski, Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminom  

z powiatów objętych testowaniem Modelu Kooperacji w ramach projektu pn. „Liderzy 

Kooperacji” z terenu województwa świętokrzyskiego. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz, który zwrócił się z zapytaniem, czy w ośrodkach jest taka sama 

liczba osób? Ponieważ – zdaniem radnego – danie wszystkim gminom po równo to niewłaściwe 

rozwiązanie.  
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Zastępca Dyrektora Arkadiusz Ślipikowski odpowiedział, że nie posiada takich danych.  

 

Komisja Budżetu i Finansów 5 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

gminom z powiatów objętych testowaniem Modelu Kooperacji w ramach projektu pn. „Liderzy 

Kooperacji” z terenu województwa świętokrzyskiego (Opinia Nr 90/20 stanowi załącznik nr 4 

do protokołu). 

 

Ad 4. 

Pani Bogumiła Niziołek, Dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie stypendium przyznawanego przez Województwo Świętokrzyskie 

studentom kształcącym się na kierunku lekarskim. 

 

Głos w dyskusji zabrali: Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk, Dyrektor Bogumiła 

Niziołek i Radny Grzegorz Świercz, którzy poruszyli temat wysokości wymaganej średniej - 

3,75. Zdaniem członków Komisji ww. średnia jest zbyt niska.  

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie stypendium przyznawanego przez Województwo Świętokrzyskie studentom 

kształcącym się na kierunku lekarskim (Opinia Nr 91/20 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad 5.  

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022 (Opinia Nr 92/20 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
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Ad 6.  

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk, który zapytał o termin wystąpienia o opinię 

do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i jej otrzymania oraz kiedy zdecydowano się 

wydać środki finansowe na koncepcję architektoniczną budynku, który nie był wcześniej 

uzgodniony? 

 

Skarbnik Województwa poinformowała, że ww. informacje przekaże przed najbliższym 

posiedzeniem sesji. 

 

Radny Grzegorz Świercz również poprosił o powyższe dane. 

 

Radny Janusz Koza zapytał, jak wygląda - na dzień dzisiejszy - montaż finansowy w Teatrze  

im. Stefana Żeromskiego w Kielcach? Czy Dyrektor Teatru podjął działania mające na celu 

pozyskanie środków z innych źródeł finansowych na inwestycję w nim prowadzoną?  

 

Skarbnik Województwa udzieliła wyczerpującej odpowiedzi na zapytania Radnego Janusza 

Kozy. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia (Opinia Nr 93/20 stanowi załącznik nr 7  

do protokołu). 

 

Ad 7-8. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 

2041, 

- zmian w budżecie województwa na 2020 rok.  
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Głos w dyskusji zabrali: 

Radna Elżbieta Śreniawska, która poprosiła o przypomnienie wysokości deficytu budżetu 

oraz jego oszacowanie na koniec roku. Zwróciła również uwagę na - zdaniem radnej -

optymistyczne oszacowanie, iż w przyszłym roku będzie on wynosił jedynie 56 mln zł. 

 

Skarbnik Województwa omówiła kwestie, o które zapytała przedmówczyni. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041 (Opinia Nr 94/20 stanowi załącznik nr 8 

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 rok (Opinia 

Nr 95/20 stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad 9.  

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości położonej  

w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Okół, jako działka 

nr 3594/2 o pow. 0,0826 ha – odesłanego przez Sejmik Województwa Świętokrzyskiego  

do Komisji. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz, który przedstawił swoje wątpliwości dotyczące przesłanek  

do podjęcia ww. projektu uchwały. Ponadto zapytał, czy w momencie zorientowania się,  

że droga jest zaprojektowana w niewłaściwy sposób, podjęto działania w tej kwestii? 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk przyłączył się do wypowiedzi przedmówcy. 

 

Dyrektor Damian Urbanowski zaznaczył, że mur oporowy był zaprojektowany, gdyż taki 

miał być przebieg drogi. Wykonany projekt został zatwierdzony przez Wojewodę 
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Świętokrzyskiego. Dodał, że na konsultacjach społecznych z mieszkańcami ustalono,  

by domów zostało wyburzonych jak najmniej.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała wyraził zdanie, że omawiany budynek stwarza 

zagrożenie, szczególnie dla pieszych, dlatego też jest za jego wyburzeniem.  

 

Komisja Budżetu i Finansów 4 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości położonej w gminie Bałtów, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Okół, jako działka nr 3594/2 o pow. 

0,0826 ha – odesłanego przez Sejmik Województwa Świętokrzyskiego do Komisji (Opinia  

Nr 96/20 stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Ad 10. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła plan pracy Komisji na II półrocze 2020 roku. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła ww. plan pracy, który stanowi załącznik nr 11  

do protokołu. 

 

Ad 11. 

W sprawach różnych głos zabrali:  

Radny Grzegorz Świercz, który poprosił o szczegółowe informacje na temat: 

- listy Biobanków funkcjonujących w Europie, 

- wad i zalet sieciowania Biobanków, 

- projektu PONS, 

- projektu „Każdy może zostać naukowcem 2”. 

Pismo z odpowiedziami na ww. kwestie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.Przewodnicząca 

Komisji przedstawiła następujące pisma: 

- z Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego, które stanowią załączniki nr 13-15 

do protokołu,  

- z gminy Bałtów, które stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 
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                                                                                                        Przewodnicząca Komisji 

 

 

 

                                                                                                             Magdalena Zieleń 

 

Protokół sporządziła: 

 

Justyna Kobiec - Pronobis  

     

 


